

條款及細則：

1. 迎新優惠只適用於成功申請喇沙舊生會 VISA 白金卡主卡持卡人。
2. 客戶須於發卡後首 3 個月內憑新卡累積合資格簽賬或現金透支滿 HK\$3,000(不包括免息分期供款及易繳費之交易)，憑禮品換領信到指定地點換領禮品。禮品換領信將於客戶符合簽賬要求後(以交易誌賬日起計算) 8 個星期內寄予客戶之通訊地址。
3. 「額外 5%簽賬回贈」適用於過往 12 個月內未曾持有任何華僑銀行信用卡(包括聯營卡)。合資格之交易經本行核實後，現行之基本回贈比率將如常於簽賬後下一期月結單內回贈，而有關的額外簽賬回贈將於簽賬期滿後下一個月月底前自動誌賬入相關的信用卡賬戶內，並以 HK\$150 為上限。該賬戶於存入回贈時，必須仍然有效及信用狀況良好。簽賬回贈只用作扣減新簽賬項之用，不得轉戶或提取現金。
4. 禮品圖片只供參考。

Terms and Conditions:

1. Welcome gift is applicable to principal cardholder who successfully applied for LSCOBAVISAPlatinum Card.
2. The principal cardholder has to make purchases or cash advances of HK\$3,000 or above (excluding installment amount and bill payment transactions) within 3 months after card issuance. The redemption letter will be sent to principal cardholder within 8 weeks after all spending requirement are fulfilled.
3. "Extra 5% Spending Rebate" is only applicable to applicants who have no OCBC Credit Card (including co-branded card) currently or in the past 12 months. Existing normal standard rate will be credited to cardholder's account in the next monthly statement as usual. Eligible extra Spending Rebate will be automatically credited to cardholder's account before the next month-end after fulfilling the spending requirement, subject to a maximum of HK\$150. The cardholder's account should be in normal status when the "Spending Rebate" is credited to the account. All rebate reward can only be used to offset the purchases or cash advances and cannot be converted into cash.
4. Gift pictures are for reference only.